
Protokoll för Falu Spelmanslags årsmöte torsdag 3 juni 2021

Närvarande: 15 medlemmar

1. Ordförande Eva Bergsfors hälsar välkommen

2. Till ordförande för årsmötet valdes Ingalill Brattorp

3. Till sekreterare valdes Eva-Britt Bergström

4. Till justeringsmän valdes Hans Olander och Martin Ekdahl

5. Dagordningen fastställdes

6. Det fastslogs att mötet var utlyst i behörig tid

7. Röstlängden fastslogs: närvarande medlemmar

8. Styrelsens verksamhetsberättelse lästes uppoch godkändes. Tillägg, häftet ”Falulåtar” 
började säljas på Folkmusikens hus.

9. Kassören föredrog balans – och resultaträkning som fastställdes av mötet

10. Revisionsberättelsen för det senaste verksamhetsåret lästes upp av revisorn

11. Möte beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det år (2020) revisionen omfattar.

12. Till ordförande valdes Eva Bergfors

13. Till kassör valdes Göran Fäldt

14. Till styrelseledamöter valdes Ebba Åslund, Inger Petri, Birgitta Carle-Kjellbert och Eva-

Britt Bergström

15. Till suppleanger valdes Karin Larsson och Kerstin Streitlien

16. Till spelledare valdes Ebba Åslund

17. Till revisorer valdes Cynthia Zetterqvist och Ulf Kock

18. Till revisorsuppleang valdes Ingalill Brattorp

19. Till valberedningen valdes Jan Lundin och Göran Wickman

20. Förslag till kommande års verksamhet:

➢ spel på Lilltorpet 11/6 kl 18:30 med picnic

➢ spel på Daljunkaregården 24/6 kl 14:00 Lisa är spelledare

➢ spel hos Ingalill 2/7 från kl 15:00 med picnic

➢ spel Leksand 3/7 med buskspel och egen matsäck. Under dagen pågår barnkurser med 
uppspelning på kvällen.  Hoven Droven och duo Väsen 

➢ 26/8 terminsstart 



➢ 25/9 kurs med Olle Moreaus på Hornberga gård. Kostnadsförslag om minst 24 deltagare
med en övernattning och två måltider ca 700 kr

➢ 2/10 Dalarnas Försäkringsbolag firar 175 års jubileum. Återkommer med mer info

➢ 9/10 Finnskogens musik och dans i Sandviken vi ska representera Bingsjölåtar, konsert 30   
min. Lars Ljunggren är intresserad av att spela med FSL.

24. Fastställande av årsavgift inför 2022. Årsmötet beslutar att halv avgift gäller 150 kr för 
       vuxna och 50 kr för studerande.

25. Övriga frågor:

➢ Ej klart med lokal till hösten.Ebba får besked i slutet av sommaren om vi kan vara på
Stefansgården annars blir vi kvar på Annagården.

➢ Förslag att vi ska presentera oss för musikkonservatoriets elever. Tomas F kollar med Ola
Bäckström.

➢ Diskussion om hur mycket ska laget ska kursen i Orsa. Då laget har en god ekonomi  
beslutade årsmötet att sponsra med 10 000kr.

➢ Beslut togs på årsmötet att betald kursavgift återbetalas i regel inte. Om speciella 
omständigheter föreligger tas beslut i styrelsen.

➢ Förslag från valberedningen att underlätta deras arbete genom att meddela i god tid om 
man vill avgå och ev bjuda in valberedningen till ett styrelsemöte. Valberedningen bör
även ha ett mer aktivt förhållningssätt och tillfråga styrelsemedlemmarna om ev önskan att
avgå.

➢ Janne Åslund, Jan Lundin, Jan Florin och Maria Ähdel som sammanställt häftet ”Falulåtar” 
tackades med presentkort och blomma. Endast Jan Lundin var närvarande.

➢ Avgående kassören Göran Wickman avtackdes med blommor och en flaska vin för gott 
arbete.

26. Mötet avslutades av ordföranden

Sekreterare____________________________________

Eva-Britt Bergström 

Justeras_______________________            ____________________________________

Hans Olander                                                 Martin Ekdahl


